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Der er fra oversygeplejerskerne stor bekymring over den voldsomme reduktion af senge ned 
til ” ideal-tal” Der er i dag på alle områder stor overbelægning, og en stor del af patienter er 
patienter der ikke kommer i et rent apopleksiforløb. Disse ” gråzone” patienter skal vi sikre 
plads til. 
Der er stor anerkendelse af etablering af følgehjemordning. Der findes i dag mange 
forskellige modeller, og den model der skal anvendes ved de forskellige afdelinger skal 
dannes ud fra lokale forhold. Der skal tages hensyn til muligheden for at etablere geriatere, 
geografisk placering, kommunernes rustbarhed til at overtage opgaven 
 
Fagligt mener vi, vi er nødt til at afvente forløbsprogrammerne som er udarbejdet i forhold til 
MTV Rapporten. 
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